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جمع خبرنگاران افــزود: دولت ما یک احمد وحیدی در فرودگاه یاســوج در 

دولــت مردمی بوده و بایــد به نیازها و 
مطالبات مردم به طــور جدی پرداخته 

شود.
وی بــا بیان اینکه مســائل اقتصادی در 
رأس همه امور قرار دارد، گفت: پیشرفت 
استان ها و حل مشکلات استان ها، رفع 
محرومیت ها از نقاط محروم و بســیج 
امکانات در این راستا از برنامه های دولت 
است و در کنار این امر، دولت مردمی باید 
ارتباطش را هر چه بیشــتر با مردم عمیق 

کرده و مشکلات مردم را احساس کند.
وحیدی همچنین با اشاره به تدابیر لازم 

برای بازگشــت زائرین کربلای معلی 
اظهار داشت: همه تمهیدات در این راستا 
اندیشیده شده و حمل و نقل زائرین پیش 
بینی شده و در راستای بیماری کرونا نیز 
تســت های فوری پی ســی آر از زائران 

گرفته می شود.
وی همچنین در خصوص ملاک انتخاب 
اســتانداران، لایق بودن، مردمی بودن، 
متعهــد بودن، انقلابی بــودن و کار آمد 
بودن و قدرت حل مســائل و مدیریت 
تعارضات محلی و منطقه ای را از ملاک 

انتخاب برای استانداران عنوان کرد.

اولویت ما مسائل اقتصادی و پرداختن به نیازها 
و مطالبات مردم است

دوچرخه سواری زنان
وزیر ورزش و جوانان در پاسخ به این که بعضا ممانعت هایی در مقاطع مختلف زمانی 
برای دوچرخه سواری زنان در سطح کوچه و خیابان انجام شده است و با توجه به 
اینکه تاکید شما بر ترویج ورزش همگانی در سطح کوچه و خیابان بوده، نظرتان 
درباره این ممانعت ها چیست، تصریح کرد: این مباحث را من شنیده ام، مطرح هست. 
معاونت تخصصی ورزش بانوان ما در حال بررسی و فکر برای آن هستند تا هم بحث 
ارزش ها و حجاب خانم ها رعایت شده و هم بحث فعالیت، پویایی و تکاپوی آنها 
رعایت شود. قرار نیست خانم های ما چون زن هستند و ان شاالله باید حجاب خوبی 
داشته باشند، از حرکت محروم باشند. حرکت، پویایی، تحرک و فعالیت جسمی 

همگی در کنار آموزه های دینی ما و رعایت شعائر دینی و حجاب ماست.

اخبار ویژه ...

جایی ندارد

شورای فقهی سقط 

علی صوفی، دبیرکل حزب پیشرو اصلاحات و وزیر تعاون دولت اصلاحات در 
پاســخ به این که اکنون حســن روحانی در کجا مشغول است، بیان کرد: او قبل از 
ریاست جمهوری در مرکز تحقیقات استراتژیک مجمع تشخیص مصلحت نظام 
حضور داشت و فعالیت می کرد و پیشتر در مجمع تشخیص ساختمانی هم برای 
خود تاسیس کرده که محل مناقشه با شورای شهر تهران هم بود و باعث شده بود که 
همه تصور کنند محل استقرارش برای دوران پس از ریاست جمهوری بوده است، 
اما این امر بستگی به این دارد که نظر مقام معظم رهبری درباره به کارگیری روحانی 
در مجمع تشخیص چه باشد.صوفی با اشاره به انزوای سیاسی این روزهای حسن 
روحانی افزود: جریان اصلاح طلب از عملکرد او راضی نیســت و از او ضربه هم 
خورده  و طبعا جایی در میان اصلاح طلبان نخواهد داشت که طرف مشورت واقع 
شود و یا در جلساتی که معمولا در سطح سران اصلاحات برگزار می شود جایگاهی 

نخواهد داشت.

رئیس کمیسیون مشــترک طرح جوانی جمعیت مجلس شورای اسلامی گفت: 
شورای نگهبان برخی ایرادات فقهی به بندهای مربوط به سقط و غربالگری در طرح 
جوانی جمعیت گرفت و با تشکیل شورای فقهی سقط مخالفت کرد. امیرحسین 
بانکی پور رئیس کمیسیون مشترک طرح جوانی جمعیت مجلس شورای اسلامی 
درباره ایرادات طرح جوانی جمعیت و خانواده گفت: عمده اشکالات این طرح در 
مواد مربوط به غربالگری و سقط درمانی است که برخی ایرادات جزئی فقهی در 
این مواد وجود داشت و قرار شد با کمک شورای فقهی قم و نظرات آنها، اشکالات 
طرح را رفع کنیم. وی درباره چالش های مطرح درباره بندهای مربوط به سقط جنین 
در این طرح تصریح کرد: پیشتر قرار بود یک شورای فقهی برای صدور مجوز سقط 
درمانی تشکیل شود که شورای نگهبان، تشکیل شورای فقهی سقط را قبول نکرد. لذا 

این موضوع از طرح حذف شده و تنها نظر قاضی برای سقط لازم است.

واکسن های تک دوز وارداتی

محرمانه است

۳۶ مجروح در تجمعات 

طعنه به سانسور 

در پی انتشــار خبری مبنی بر ورود واکسن تک دوز به کشور و برداشت نادرست 
مبنی بر تک دوز بودن این واکسن ها، سازمان غذا و دارو اعلام کرد: تک دوز بودن 
واکسن به معنای نیاز به یک بار تزریق داشتن نیست. طبق اعلام سازمان غذا و دارو، 
واکسن های قبلی حاوی ویال های ۶ دوز، ۱۰ دوز یا ۲ دوز بودند و این سری اخیر 
دارای ویال تک دوز اســت و حتما باید دوز دوم آن نیز تزریق شود.ســازمان غذا و 
دارو در این اطلاعیه تصریح کرد: واکســن تک دوز مورد اشــاره در خبر، به معنای 
آنچه مانند واکسن جانسون اند جانسون و اسپوتنیک لایت که نیاز به یک دوز تزریق 
دارند نبوده و در انتقال مطلب اشتباه رخ داده است. در این اطلاعیه تاکید شده است: 
واکسن سینوفارم، واکسن تک دوز نبوده بلکه باید بعد از یک دوره، دوز دوم آن هم 
تزریق شود و واکسن های وارداتی اخیر هم مانند همان واکسن های سینوفارم قبلی 
که برای بزرگسال استفاده می شد، است و دارای همان خصوصیات و برند هستند.

مجیدرضــا حریری در مورد آمار منتشــره از اتاق بازرگانی تهران مبنی بر کاهش 
صادرات نفت ایران به چین تا رقم ۱۱ میلیون دلار گفت: یک سایت خبری در این 
مورد گفت وگویی با من داشت؛ اما آن را کامل منتقل نکردند و مفهوم کامل تحریف 
شــده اســت. آمار فروش نفت ایران به طور کلی محرمانه است، در نتیجه ما هیچ 
آماری از فروش نفت ایران نه در داخل کشور و نه در منابع خارجی نداریم. برخی 
گمانه زنی ها می شود که صحت هیچ یک از آنها را نمی توان کامل تایید یا تکذیب کرد.

رییس سازمان حج و زیارت گفت: تجمعات زائران در پشت مرزهای عراق منجر به 
کشته شدن یک نفر، مجروحیت ۳۶زائر و روی مین رفتن یک تن دیگر شده است. 
علیرضا رشیدیان افزود: ستاد اربعین حسینی در تمام طول سال مشغول تدارکات 
راهپیمایی و برگزاری مراسم اربعین حسینی است و ۱۶ کمیته در ستاد اربعین فعال 
هستند؛ البته هر استان جداگانه برای خود کمیته ای مستقل دارد.رییس سازمان حج و 
زیارت ادامه داد: وقتی می توانیم بگوییم زائران به سمت مرز حرکت کنند که اطمینان 
داشــته باشیم در آن سوی مرز امنیت و کرامتشان فراهم است، اما وقتی باز و بسته 
شدن مرز مبنی بر مجروح شدن ۳۶ نفر یا فوت یک نفر می شود باید توصیه کرد که 
مردم به سمت مرز های زمینی نروند، حتی دولت عراق هم همچنان روی بسته بودن 

مرز های زمینی تاکید دارد و برای برگشت زوار فقط مرز مهران را پیشنهاد می کند.

برنامه گفت وگو محور »پیشگو« با اجرای پژمان جمشیدی و با حضور الناز حبیبی 
پخش شد.با تماشای برنامه کاملا متوجه فیلمبرداری متفاوت این قسمت و تلاش 
برای گم کردن مهمان در تصویر با گرفتن نماهای بسیار دور می شویم.در تمام بخش 
ابتدایی گفتگوی حبیبی با مجری، مخاطب صورت مهمان را واضح نمی بیند و در 
تمام مدت مهمان رو به مجری و پشت به مخاطب است و این روند تا پایان بخش 
دوم برنامه ادامه دارد.انتهای برنامه تنها زمانی است که حضور مهمان را به درستی و 
واضح در تصویر می بینیم که آن هم موقع خداحافظی و تنها چند دقیقه است.امین 
تارخ با انتشار متنی در صفحه اینستاگرام خود از این برنامه انتقاد کرد و نوشت: حداقل 

اسم مهمان را زیرنویس می کردید!

وزیر کشور:

  سرویس سیاسی- وزیر کشور گفت: مسئله اصلی ما اکنون مسائل اقتصادی و پرداختن به خواست ها و مطالبات مردم است.

لودریان 

ایران و عربستان 

وزیر امور خارجه با انتشار توئیتی به جزئیات دیدار خود با ژان لودریان وزیر امور 
خارجه فرانسه در حاشیه هفتاد و ششمین مجمع عمومی سازمان ملل متحد اشاره 
کرد.حسین امیرعبداللهیان نوشت: در نیویورک گفتگویی سازنده و رو به جلو با 
آقای لودریان وزیر خارجه فرانسه داشتم. از بی عملی سه کشور انگلیس، فرانسه و 
آلمان شدیدا انتقاد کردم. پاریس آمادگی جدی خود را برای مرور بر روابط و توسعه 
آن اعلام کرد. ضمن اســتقبال، گفتم: دولت جدید ج.ا. ایران عملگراست و ملاک 

ما عمل شماست.

آسوشیتدپرس به نقل از دو منبع عراقی ادعا کرد که ایران و عربستان هفته گذشته 
نشستی در بغداد برگزار کرده اند. بنا بر این  گزارش، دو مقام عراقی اعلام کردند 
که ایران و عربستان دور جدیدی از مذاکرات را در بغداد برگزار کردند.یک مقام 
عراقی در این رابطه گفت که طی دیدار هفته گذشته » مشکلات میان دو کشور 
طبق نقشه راهی که از پیش بر سر آن توافق شده بود از جمله از طریق نمایندگی 
دیپلماتیک میان دو کشور« مورد بحث قرار گرفت.این مقام عراقی که نخواسته 
نامش فاش شــود گفت که این نشســت در سطح وزرا نبوده اما مذاکرات در کل 

مثبت بوده است.

سرویس سیاسی-  سخنگوی کاخ سفید در کنفرانس خبری خود  به سوالی درباره 
احیای توافق هسته ای پاسخ داد. 

جن ساکی، سخنگوی کاخ سفید در پاسخ به سوالی مبنی بر این که آیا دیدگاه جو 
بایدن رئیس جمهور آمریکا این است که پس از بازگشت آمریکا به توافق هسته ای، 
ایران باید در نتیجه رفع تحریم ها شاهد منافعی بیش از آن چیزی باشد که پس از 
انجام شدن این توافق در سال ۲۰۱۵ نصیبش شد، گفت: فکر می کنم هنوز  چند قدم 
فاصله داریم. البته ما نسبت به این که برگردیم و در دور بعدی مذاکرات، مباحثاتی 

دیپلماتیک داشته باشیم مشتاقیم. 
ساکی افزود: آن ها ممکن است نسبت به تمامی جزئیات علاقه مند نباشند. ما مطمئنا 
به تمامی جزئیات توجه نشان می دهیم. اما در موقعیتی نیستم که ارزیابی کنم این 

موضوع چگونه خواهد بود. 
بر اساس این گزارش، اظهارات سخنگوی کاخ سفید در پی این مطرح می شود 
که جو بایدن در کارزارهای انتخاباتی اش وعده ی بازگشت به توافق هسته ای را 

داده بود.
مدتی پس از تشــکیل شــدن دولت بایدن، قدرت های جهانی از جمله آمریکا، 
شش دور مذاکرات پیرامون احیای توافق هسته ای را در وین  برگزار کردند. این 
مذاکرات میان ایران و دیگر اعضای کمیسیون مشترک برجام و با حضور آمریکا 
درمحل مذاکرات برگزار شــدند. البته ایران و آمریکا و ایران مذاکرات مستقیمی 
نداشتند و تنها از طریق نمایندگان دیگر کشورهای حاضر در مذاکرات در جریان 

مواضع یکدیگر قرار می گرفتند.
برگزاری دور هفتم این مذاکرات تا پس از تشــکیل دولت سید ابراهیم رئیسی، 
رئیس جمهور کشورمان به تاخیر افتاد. زمان دقیق از سرگیری مذاکرات مشخص 
نیست، اما ایران اخیرا گفته است که این مذاکرات می تواند ظرف چند هفته آتی 

از سر گرفته شود.
این مذاکرات در راستای بازگشت دوجانبه ایران و آمریکا به پایبندی کامل به توافق 
هسته ای برگزار شده است که دولت دونالد ترامپ رئیس جمهور پیشین آمریکا 
در ســال ۲۰۱۸ از آن خارج شد و ضمن بازگردانی تحریم های قبلی علیه ایران، 
تحریم های متعدد جدیدی را نیز بر آن اعمال کرد. ایران با گذشت یک سال و نیم 
پس از متحمل شدن این تحریم ها و تعلل کشورهای اروپایی در عمل به تعهداتشان 
در راستای پیداکردن راهکارهای عملی برای کاهش تاثیر تحریم ها و عادی سازی 
روابط اقتصادی با ایران، در چند گام تعیین شده از تعهدات داوطلبانه اش در توافق 

هسته ای فاصله گرفت.
مذاکرات وین در این راستا پیش می رود که بتواند از طریق اقداماتی هماهنگ شده، 
موجب بازگشت دوجانبه آمریکا و ایران به پایبندی کامل به توافق هسته ای شود.

سخنگوی کاخ سفید: 

هنوز تا رفع تحریم ها فاصله داریم

ســرویس سیاسی- سخنگوی وزارت خارجه بیان مطالب مطرح شده اخیر از 
سوی الهام علی اف، رئیس جمهور آذربایجان را مایه تعجب دانست. 

سعید خطیب زاده، سخنگوی وزارت امور خارجه در پاسخ به سوال خبرنگاران در 
خصوص مطالب بیان شده از سوی رئیس جمهور آذربایجان در فضای رسانه ای، 
اظهار داشت: در حالی که روابط خوب و محترمانه ای میان دو کشور وجود دارد 
و مسیرهای معمول ارتباطات میان دوطرف در بالاترین سطح وجود دارد، بیان آن 

به این شیوه مایه تعجب است.
سخنگوی وزارت امور خارجه افزود: در این زمینه و موضوعات دیگر مرتبط با 
آن، در دیدار دو وزیر امور خارجه در حاشیه نشست اخیر مجمع عمومی سازمان 
ملل متحد در نیویورک، رایزنی های جدی و دقیقی صورت گرفت و توافق شد 

در یک بستر مناسب این گفت وگو ها ادامه پیدا کند.
 خطیب زاده در ادامه خاطرنشان ساخت: جمهوری اسلامی ایران همواره مخالفت 
خود با هرگونه اشغال سرزمینی را اعلام داشته و بر لزوم احترام به تمامیت ارضی 
کشورها و مرزهای شناخته شده بین المللی تاکید کرده است. ضمن آنکه رعایت 
حسن همسایگی و همجواری از مهمترین موضوعاتی است که انتظار می رود از 

سوی همه همسایگان مورد توجه قرار گیرد.
سخنگوی وزارت امور خارجه همچنین در خصوص مانور انجام شده ازسوی 
کشورمان در مناطق مرزی شمال غرب تاکید کرد: این یک موضوع حاکمیتی است 
و برای آرامش و ثبات کل منطقه انجام می شــود. البته روشن است که جمهوری 
اسلامی ایران، حضور هرچند نمایشی رژیم صهیونیستی در نزدیکی مرزهای خود 
را تحمل نخواهد کرد و در این رابطه هر اقدامی را که برای امنیت ملی خود لازم 

بداند انجام خواهد داد

واکنش ایران به مطالب مطرح شده 
از سوی رئیس جمهور آذربایجان

ســرویس سیاســی - معاون توسعه 
مدیریت و منابع وزارت کشور، مبارزه با 
فساد را از اولویت های دولت و وزارت 
کشور دانســت و گفت: مبارزه با فساد 

مســتلزم اقدام عملی و به میدان آمدن 
مسوولان و مدیران است.

ابوطالب شــفقت در نشست بررسی 
اجرای قانون نظام سلامت اداری و مبارزه 
با فســاد با اشاره به اینکه مساله مبارزه با 
فســاد از جمله تاکیدات همیشگی در 
نظام جمهوری اســلامی ایران اســت، 
گفت: واقعیت امر آن است که مبارزه با 
فساد مستلزم اقدام عملی و به میدان آمدن 

مسوولان و مدیران است.
معاون توسعه مدیریت و منابع وزارت 
کشــور با اشاره به رویکرد جدی دولت 
سیزدهم برای مقابله با فساد، خاطرنشان 
کرد: متناسب با سیاست های کلی دولت 
مردمی، وزارت کشور هم به سهم خود 

به عنوان دستگاه حاکمیتی و فرابخشی 
در تلاش برای مبارزه با فساد در سطوح 

مختلف مدیریتی است.
شفقت دراین باره به نقش مهم و خطیر 
دو مرکز حراست و مدیریت عملکرد، 
بازرســی و امور حقوقی اشــاره کرد و 
گفت: این دو مرکز پیشــرو در مقابله و 
شناسایی گلوگاههای اصلی فساد هستند 

که باید با هوشمندی عمل کنند.
وی همچنین بــه اســتفاده از نظرات 
تخصصی کارشناسان و متخصصان هم 
اشاره کرد و گفت: باید موثرترین روش 
و متد در مبارزه با فساد به کار گرفته شود.

در این نشســت همچنین مقرر شــد 
کارگروهــی بومی در وزارت کشــور 

در حوزه مبارزه با فســاد شــکل گرفته 
و ایــن کارگروه در تعامــل با کارگروه 
مرکز مبارزه با مفاسد اداری و اقتصادی 
ریاســت جمهوری نسبت به شناسایی 

گلوگاههای فساد اقدام مشترک کند.
این نشســت با حضور محمد ابراهیم 
شوشتری مشــاور وزیر و رییس مرکز 
حراســت، علی طالبــی رییس مرکز 
مدیریــت عملکرد، بازرســی و امور 
حقوقــی، امیر شــجاعان رییس مرکز 
توســعه دولت الکترونیــک، فناوری 
اطلاعــات و آمار، رضــا همایونی فر 
مدیرکل دفتــر اقتصادی و علی خلیلی 
مدیرکل دفتر تشکیلات و بهبود روش ها 

در محل وزارت کشور برگزار شد.

مبارزه با فساد نیازمند اقدام عملی و به میدان آمدن 
مسوولان و مدیران است

معاون توسعه مدیریت و منابع وزارت کشور:

سرویس سیاســی - هیات دولــت به ریاست سید 
ابراهیم رئیسی رییس جمهوری به استانداران منتخب 

استان های سمنان، یزد و اردبیل رأی اعتماد داد.
در این جلســه اعضای دولت پس از بررسی سوابق 
اجرایی و مدیریتی ســید محمدرضا هاشمی، مهران 
فاطمی و سید حامد عاملی به آنها به ترتیب به عنوان 
اســتانداران منتخب سمنان، یزد و اردبیل رأی اعتماد 

دادند.
ســیدمحمدرضا هاشمی پیش از این به عنوان معاون 
اســتاندار و فرماندار شهرستان مشهد )از سال ۱۳۹۸ 
تاکنون(، سرپرســت استانداری اســتان قم )در سال 
۱۳۹۷( و معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی این استان 
)در سال ۱۳۹۶(، مدیرکل امنیتی و انتظامی استانداری 
خراسان شمالی )در سال ۱۳۹۲( فعالیت داشته است.

وی همچنین در ســال ۱۳۹۰ به عنوان فرماندار نمونه 
استان خراسان شمالی، در سال های ۹۳ و ۹۵ به عنوان 
فرماندار برتر استان سمنان و در سال ۱۳۹۸ به عنوان 

فرماندار برتر استان خراسان رضوی انتخاب شد.
 فاطمی دارای مدرک دکتری در رشته آب و هواشناسی 
)مخاطرات آب و هوایی(، کارشناسی ارشد جغرافیای 
طبیعی )اقلیم شناســی( و کارشناسی مهندسی منابع 

طبیعی )مرتع و آبخیزداری( از دانشگاه یزد است.
از سوابق مدیریتی و اجرایی ایشان می توان به مشاور 
و مدیرکل حوزه اســتاندار یزد در دولت های نهم و 
دهم، مدیر راه اندازی دفتر نخبگان استان یزد به عنوان 
نخستین دفتر استانی کشور، عضو هیئت مدیره بنیاد 
توسعه تعاون و کارآفرینی، رئیس شورای هماهنگی 
تشکل های سراســری مردم نهاد استان یزد و عضو 

شورای برنامه ریزی و توسعه این استان اشاره کرد.
 سید حامد عاملی متولد ۱۳۵۶ و دارای مدرک دکترای 
علوم ارتباطات و کارشناســی ارشد علوم ارتباطات 
اجتماعی از دانشگاه آزاد اسلامی واحد علوم تحقیقات 
تهران و نیز کارشناســی مهندسی صنایع از دانشگاه 

صنعتی اصفهان است.
وی پیــش از این در سِــمَت هایی همچون مشــاور 
اســتاندار و دبیر ستاد تشــویق و حمایت از سرمایه 
گذاران استان اردبیل، معاون برنامه ریزی استانداری 
اردبیل و رئیس ســازمان صنعــت، معدن و تجارت 
استان، دبیر شورای برنامه ریزی و توسعه استان اردبیل 
و معاون برنامه ریــزی و عضو موظف هیئت مدیره 
ســازمان صنایع کوچک و شهرک های صنعتی ایران 

فعالیت داشته است.

 استانداران استان های  سمنان، یزد و اردبیل انتخاب شدند 

ســرویس سیاســی - با حکم دکتر رییسی رئیس 
جمهوری، سردار غلامرضا جلالی، دکتر بهرام عین 
اللهی و دکتر محســن منصوری به عضویت شورای 

عالی جمعیت هلال احمر منصوب شدند.
در حکم رئیس جمهوری خطاب به ســردار سرتیپ 
پاســدار غلامرضا جلالی؛ رئیس ســازمان پدافند 
غیرعامل کشور، دکتر بهرام عین اللهی؛ وزیر بهداشت 
درمان و آموزش پزشــکی و دکتر محسن منصوری 
آمده اســت: به استناد بند )۲( قسمت )الف( ماده ۱۰ 
قانون اصلاح موادی از اساسنامه جمعیت هلال احمر 

جمهوری اسلامی ایران مصوب ۲۴/۲/۱۳۸۲ مجلس 
شــورای اسلامی، به موجب این حکم برای مدت ۴ 
سال به عنوان عضو شورای عالی جمعیت هلال احمر 

جمهوری اسلامی ایران منصوب می شوید.
امید اســت بــا اتکال به خداوند متعــال و اهتمام به 
»عدالــت محوری«، »روحیه انقلابی«، »مردم داری«، 
»پاکدستی و فساد ســتیزی«، »قانون مداری«، »مفاد 
عهدنامــه مدیران دولت مردمــی« در تحقق اهداف 

دولت و حل مشکلات کشور مجدانه بکوشید. 
توفیقات آن جناب در انجام وظایف محوله خدمت 

رســانی به مردم، تحقق آرمان های نظام اسلامی و به 
ویژه بیانیه گام دوم انقلاب اسلامی را از درگاه خداوند 

متعال خواستارم.
شایان ذکر است که یک ماه قبل رئیس جمعیت هلال 
احمر طی نامه ای از رئیس جمهور درخواست کرد، 
با توجه به پایان دوره ۴ ســاله اعضای قبلی شورای 
عالی هلال احمر، افراد جدیدی منصوب شــوند ، 
لذا رئیس جمهور در حکمی افراد یاد شــده را برای 
عضویت در شــورای عالی هــلال احمر به مدت ۴ 

سال منصوب کرد

اعضای شورای عالی جمعیت هلال احمر منصوب شدند
با حکم رئیس جمهور؛

ســرویس سیاسی - وزیر بهداشــت، درمان و آموزش 
پزشکی گفت: ظرف چند هفته آینده تحولی در موضوع 
قرنطینه ایجاد و قرنطینه عادی به قرنطینه هوشمند تبدیل 

می شود.
بهرام عین اللهی در مراســم تکریم و معارفه سرپرســت 
دانشگاه علوم پزشکی مشهد که در تالار شهید هاشمی نژاد 
بیمارستان امام رضا )ع( این شهر برگزار شد، با بیان این که 
ظــرف چند هفته آینده تحولی در موضوع قرنطینه ایجاد 
خواهد شد، اظهار کرد: به زودی قرنطینه عادی به قرنطینه 

هوشمند تبدیل می شود.
وی با بیان این که افراد دریافت کننده واکسن کرونا می توانند 
از مزایای واکسیناســیون اســتفاده کنند، ادامه داد: هر فرد 
واکسینه شده، می تواند با دریافت QR کد خود از اپلیکیشن 
وزارت بهداشت و ارائه آن، بسیاری از فعالیت ها را انجام و 

خدمات را دریافت کند.
وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی اضافه کرد: استفاده 
از هتــل، زیارت بارگاه منور رضوی و حمل و نقل هوایی 
در مشــهد برای افرادی که واکسیناسیون شده اند در قالب 

قرنطینه هوشمند امکان پذیر خواهد بود زیرا در شرایط فعلی 
مردم نیاز به زیارت، فعالیت های اجتماعی و اقتصادی دارند 
که با تدوین دستورالعمل هایی، قرنطینه هوشمند در کشور 

اجرایی می شود.
وی، سرعت تأمین واکسن در کشور را »سیل گونه« تشبیه 
کرد و گفت: همکاری و کمک های مردم، نیروهای نظامی، 
انتظامی و هلال احمر در پوشش گسترده واکسیناسیون 

کم نظیر بوده است.
عین اللهی با بیان این که به زودی جشــن پوشــش کامل 
واکسیناسیون را در کشور برگزار می کنیم، خاطرنشان کرد: 
تاکنون نزدیک به ۵۳ میلیون دوز واکسن کرونا در کشور 
تزریق شده است که تنها در هفته گذشته، ۸ میلیون و ۲۰۰ 
هزار دوز واکســن، یعنی معادل جمعیت برخی کشورها 

تزریق شده است.
وی به ظرفیت مشــهد مقدس در جذب توریسم درمانی 
اشــاره و بیان کرد: باید با ارائه خدمات همراه با احترام و 
کرامت به بیماران خارجی، مبلغان خوبی برای جمهوری 
اسلامی ایران در سایر کشورها باشیم؛ علاوه بر آن و با تربیت 

دانشجویان خارجی متعهد و توانمند، این دانشجویان مبلغان 
خوبی برای کشور ما در محل زندگی خود خواهند بود.

وزیر بهداشت با اشاره به بازگشت زائران اربعین حسین 
به کشــور، اظهار کرد: کدهای ملی این دسته از زائران به 
دانشگاه های علوم پزشکی ارائه می شود تا به شکل مناسبی 
از این افراد در راستای پیشگیری از بیماری کرونا مراقبت 

شود تا شاهد موج بعدی کرونا نباشیم.
وی با بیان اینکه هر فردی که وارد کشــور می شــود باید 
علاوه بر تســت PCR منفی، در برابر کرونا واکسینه شده 
باشد، گفت: با بهبود شرایط کرونای کشور، به زودی شاهد 
حضــور زائران خارجی برای زیارت بارگاه منور رضوی 

خواهیم بود.
عین اللهی به سطح علمی بالای دانشگاه علوم پزشکی مشهد 
اشــاره و تصریح کرد: کرونا نقاط ضعف و قوت زیادی 
داشــت، نقطه قوت آن گسترش فعالیت های مجازی و 
آشنایی بیشتر با این حوزه بود اما نقطه ضعف آن، وارد شدن 
آســیب به آموزش چهره به چهره بود که هیچ جایگزینی 

ندارد.

قرنطینه هوشمند در کشور اجرا می شود 
وزیر بهداشت:

ســرویس سیاسی-  وزیر خارجه عمان در بخشی از سخنرانی خود در مجمع 
عمومی سازمان ملل به مساله مذاکرات وین پرداخت. 

بدر بن حمد البوسعیدی، وزیر خارجه عمان در بخشی از سخنرانی خود در هفتاد 
و ششمین نشست سالیانه مجمع عمومی سازمان ملل که از طریق ویدیو کنفرانس 

در این نشست مشارکت کرد به مساله ایران و مذاکرات وین پرداخت.
وی گفت: امیدواریم که مذاکرات وین درخصوص برنامه هسته ای ایران منجر به 

تحقق نتایج مورد نظر تمام طرف ها شود.
البوسعیدی تاکید کرد: ما معتقدیم که این امر به سود منطقه و تمام جهان خواهد بود.

بر اساس این گزارش، اتحادیه اروپا اخیرا اعلام کرد که مذاکرات وین در خصوص 
توافق هسته ای ایران باید در اسرع وقت ازسرگرفته شود.

حسین امیرعبداللهیان، وزیر خارجه ایران اخیرا تاکید کرد که جمهوری اسلامی 
ایران به رغم بدعهدی های آمریکا در موضوع برجام که از زمان دولت اوباما تا کنون 
ادامه داشته و همچنین بی عملی اروپا، بر اساس اصول خود به دیپلماسی پایبند بوده 
و آماده گفت وگوهایی نتیجه محور است که منافع و حقوق مردم ایران را تأمین کند

اظهارات وزیر خارجه عمان در خصوص 
مذاکرات وین در سازمان ملل


